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Verslag 
 
Aanwezig:  
M. Seminck, G. Follens, G. Struys, J. Jacobs, R. Ramakers, E. Chevrolet, P. Van Waes, M. De Vylder, 
L. Peetroons, S. Geerts, J. Van Peteghem (verslag) 
Verontschuldigd: T. Willaert 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG 

 27 mei: ok 
 

2 TOELICHTING KADER TRAINERSOPLEIDINGEN 

Sofie Geerts wil de trainersopleidingen inhoudelijk naar een hoger niveau brengen.  
Op dit moment is er voornamelijk nood aan input van de raad van bestuur om verder te kunnen. 
 
Zij geeft een stand van zaken omtrent de huidige herwerking van de trainersopleidingen en de vragen 
die hierbij ontstaan: 

 Aspirant-initiator 
 G-atletiek 
 Initiator atletiek 
 Initiator Running 
 Trainer B Atletiek 
 Trainer A Atletiek (wachten op visietekst) 
 Instructeur B Atletiek (nog te ontwikkelen) 

 
Waar willen we als federatie naartoe en waarom? 
De federatie zou nu een signaal moeten geven over welke vormen van opleidingen er zijn en waarom 
die er zijn om op die manier een bepaalde richting uit te zetten. 
 
Mieke Seminck is eerder voorstander om de aspirant-initiator los te koppelen van het competitieve. 
Zij ziet meer toekomst in bewegingsscholen en multi-move. 
 
Patrick Van Waes stelt vast dat in werkelijkheid een bepaald diploma niet persé aan de juiste 
doelgroep training geeft. Is het een optie om de opleidingen te baseren op de categorieën die er zijn? 
 
Eigen opleidingsvisie Sofie na overleg: 
vertrokken vanuit het aspect om de atleet centraal te stellen. 
De basisdoelstelling in de opleidingsvisie van de trainersopleidingen baseren op: 

 het LTAD-model (de mensen levenslang aan het sporten krijgen) – komt ook terug in de 
beleidsvisie van de BC Jeugd 

 ontwikkelingsleeftijd 
 trainbaarheid 
 Complete psychomotorische ontwikkeling 

De federatiewerking moet hierbij in alle geledingen (clubondersteuning, administratie, 
topsportwerking, communicatie,…) dezelfde richting uitgaan. 
 
Op dit moment is de herwerking van de instructeur B in volle gang. Welke richting moet deze uitgaan? 
 



 

R
A

A
D

 V
A

N
 B

ES
T

U
U

R
 –

 2
4
 J

U
N

I 
2
0
1
9
 –

 1
8
u
0
0
 

In het kader van het beleidsplan 2021-2024 moet het doel zijn om gealigneerd te zijn op de 
verschillende domeinen, te beginnen met de trainersopleidingen, gevolgd door de competitievormen. 
 
Iedereen gaat alvast akkoord met de voorgelegde visie. 
Sofie kan beginnen met de eerste stap: plan van aanpak voor het beleidsplan 2021-2024 opstellen. 
 

3 FINANCIËLE CIJFERS 

Overzicht van het 1ste kwartaal waarbij de meest opvallende cijfers uitgelicht worden. 
Specifieke vragen kunnen steeds aan Michael gericht worden. 
 

4 JAARACTIEPLAN 2020 

Werd aan iedereen verstuurd. 
 

5 SVZ STRATEGISCHE DAG COMMUNICATIE 

Er werd voorlopig nog geen begeleider gevonden voor deze dag. 
 

6 INDOOR: WAT MET OPEN DATA ALS BK NAAR LOUVAIN-LA-NEUVE VERHUIZEN? 

Eind deze maand neemt de LBFA de beslissing ivm. het al dan niet huren van de accommodatie in 
LLN. Daardoor komen er data vrij in de TSH in Gent. 
 
Opties: stages TSS / extra wedstrijddag / … 
 
Max geeft aan dat deze dagen zeer interessant zijn voor trainingen in de regionale werking. 
Ludwig werkt hiervoor een plan uit. 
 

7 FEEDBACK COMMISSIES 

7.1 Competitie 

 Vergadering moet nog plaatsvinden 
 

7.2 Recreatie 

 Tony afwezig 
 

7.3 Jeugd 

Juni: 
 Jeugdsportfonds meer toegelicht; wordt volgende vergadering specifieker besproken 
 Organisatie Kids-dag (19 oktober)  
 Bespreking beleidsvisie 
 Bespreking laatste regiovergadering 
 Toelichting sportkampen 

 

8 FEEDBACK TOPSPORT 

Update: 
De infosessies rond de regionale werking zijn gegeven. 
Nood om dit nogmaals te herhalen. Communicatie op de website moet nog volgen. 
De trainingsinhoud wordt afgewerkt. 
 
Op iets langere termijn is er nood om een gedifferentieerd trainersteam samen te stellen – dat binnen 
deze regionale werking werkt. 
 
Alle dossiers betreffende de TSS zijn goedgekeurd door de selectiecommissie van Sport Vlaanderen.  
 
TSS: trainers: Cedric Nolf heeft zijn ontslag ingediend. 
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Er komen heel wat kampioenschappen aan: 

 Europacup 10.000m 
 Europacup Meerkamp 
 Universiade Napels 
 EK U23 
 EK U20 
 Europacup 
 WK 

 
2 vragen van Max aan de rvb: 

 Hoe soepel zijn we met het toelaten van logistieke uitzonderingen op een EK U20/U23? 
Bijvoorbeeld een andere vertrekvlucht tegenover de volledige groep? 
Standpunt RVB: voor het vertrek géén uitzonderingen voor een andere vertrekvlucht, 
uitgezonderd voor afstand-atleten/trainers die rechtstreeks van hoogtestage komen. Voor 
atleten die na afloop van een kampioenschap een vakantie hieraan willen koppelen kunnen er 
wel uitzonderingen toegestaan worden. (uiteindelijk heet dit laatste ook geen financiële 
consequenties) 

 Wat met trainers die buiten de delegatie vallen en die op eigen kosten (transport/hotel) 
meegaan naar een kampioenschap en die een accreditatie willen? 
Standpunt RVB: in het kader van de uitwerking van de regionale werking zou het een goed 
signaal zijn om de persoonlijke trainer deze accreditatie te geven namens de federatie. Dit is 
bovenop de tegemoetkoming die een trainer ook krijgt. 

 
In het kader van het actieplan per disciplinegroep zijn er verschillende noden vastgesteld. Men is nu 
bezig met verschillende initiatieven om hierop in te spelen. 
Er is momenteel bijvoorbeeld meer nood om ex-toptrainers en jeugdtrainers hierbij te betrekken. 
Patrick Van Waes is hierbij voorstander om nog meer regio-gebonden te werken om meer atleten op 
eenzelfde plaats te krijgen. 
 

9 VERGADERING TIJDENS ZOMERMAANDEN 

Ludwig stelt een doodle op voor de komende 2 maanden. 
Inmiddels werd 29 juli vastgelegd. 
 

10 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 29 juli 
 30 september 
 21 oktober 

 

11 VARIA 

 Masterscommissie: Serge Beckers werd verkozen als voorzitter. 
De rvb gaat hiermee akkoord.  

 Mailing binnengekomen bij Gery Follens dat er vaak veel afwezigen zijn, voornamelijk in de 
BC Competitie. Georges Struys laat weten dat er vanaf nu een voorafgaande bevraging over 
aanwezigheid zal gebeuren. 

 Veldloopbepalingen: Inschrijven pas vanaf Junioren (NIET vanaf Benjamins) 
 BK/KVV 100km en KVV Hamer: enkele Masters zijn niet tevreden met de huidige regeling 

omtrent de Masters-medailleverdeling. Wordt besproken op de KBAB-vergadering. 
 KVV Hamer: er was geen hulppost voorzien. Club wordt hierover aangeschreven. 

 
 
 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
27/05/2019  
Raad van Bestuur 

Patrick Van Waes 
(AVLO), Tony Willaert 

Overeenstemmende 
clubs bij bespreking en 

Zij verlaten de 
vergadering voor 
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(ACHL) en Ludwig 
Peetroons (OEH). Robin 
Ramakers (VAC) is niet 
aanwezig. 

stemming kandidaten 
topsportcommissie 

aanvang van de 
bespreking conform HR 
2.1.10.7 

    
    
    
 


